
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr XXII/2023 

22 Posiedzenie w dniu 30 marca 2023  

Obrady rozpoczęto 30 marca 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:17 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 2 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Florczyk 

2. Beata Kmito 

3. Agnieszka Kościelska 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady Miejskiej.  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej otworzyła posiedzenie XXII Komisji witając wszystkich 

zebranych. 

W obecnym momencie na obradach komisji obecnych było 2 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania czynności kontrolnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXI posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 28 

grudnia 2022 r.  

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXI posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 28 

grudnia 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

4. Kontrola realizacji wniosków Komisji Rewizyjnej za 2022 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że kontrola wniosków zawiera: 

1. Analizę dotyczącą odpadów porzuconych przy drogach na terenie Gminy Młynary  

w 2021 i 2022 roku: 



2. Realizację zadań w zakresie remontów dróg gminnych za 2022 r.  

3. Informację, jak wygląda proces egzekucji podatków. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że przedstawione dokumenty zawierają 

obszerne wyjaśnienie. Pochwaliła, że udało się w niskich kosztach zutylizować odpady 

porzucone przy drodze. Powiedziała, że fundusz sołecki w 1/3 został przeznaczony na remont 

dróg, w wyniku których zostały przeprowadzone remonty inwestycyjne. Wymieniła 

zrealizowane inwestycje drogowe. Powiedziała, że jedyną niepokojącą rzeczą są zaległości 

podatkowe. Pomimo wysłania 600 upomnień i tytułów wykonawczych nie ma tendencji 

spadkowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że zaległości te rosną od kwot niezapłaconych. 

Zaległości takie spłacane są w momencie chęci wykupu lub sprzedaży nieruchomości przez 

dłużnika. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że punkt został wyczerpany w pełni. 

5. Wydatkowanie środków z Funduszu Sołeckiego wybranych sołectw za lata 2018-2022. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że zostały wylosowane cztery sołectwa: 

Błudowo, Kraskowo, Sąpy i Zastawno. Została przygotowana obszerna analiza, co zostało 

zakupione w ramach funduszu sołeckiego, z podziałem na paragrafy. Analiza jest 

wyczerpująca. Wszystko jest zgodne z planami budżetowymi.  

Komisja przeanalizowała wydatki poniesione przez wybrane sołectwa i omówiła zasadność 

ich wydatkowania. 

6. Sprawy różne. 

 

Wywiązała się dyskusja na temat działalności poszczególnych sołectw i ich zaangażowania w 

wydatkowanie środków w ramach funduszu sołeckiego. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji zamknęła XXII posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

 

  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

/-/ Agnieszka Kościelska 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


